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Referat fra Styremøte i Østfold Skikrets. 
Dato:  27.11.2019  
Sted:  Skihytta Moss 
Referent: Thor Gjelsvik     
Deltakere:  Tore Sandem, Kristoffer Skolt (AK), Anne Segtnan, Hans Einar Sætra og Sturla Korsæth.  
Forfall: Håvard Lysaker, Tom Andre Brenna og John Egil Måleng 

 

Nr.: Saker til behandling Ansvar Frist 

01 Gjennomgang referater fra styremøte 23.10.2019 
Ingen merknader 

  

02 Statusrapport fra komiteene: 
Tore: 

a) Smørevettregler og fluortiltak sendes klubbene. 
Alpin; 

a) Både SIL og V/S har hatt bra deltagelse på barmarkstreningene. 
b) Fellessamling på Skeikampen den 06-08.12.19 teller nå nesten 35 stk 

med stort og smått.  
c) Det er godt samarbeid mellom V/S og SIL.   
d) Det vil bli SL-renn i Middagsåsen denne sesongen bl.a. KM. 
e) Det er satt fokus på sikringsnett i bakkene i kretsen. 
f) AK har laget en sesongplan. 
g) Terminlisten vil bli lagt ut i uke 49. 

Hopp; 
a) Alle planlagte renn (3 stk) er nå på plass i terminlisten. 
b) Furukollen er klargjort for vinteren. Dugnad ble gjennomført 05.11 i 

samarbeid med Trøgstad Skiklubb. 
c) Utbyggingen på Tomter blir ikke ferdig før sesongstart.  Lyset er  snart 

på plass. 
d) Informasjon om RAW AIR  vil bli sendt klubbene så snart informasjonen 

fra NSF er på plass.  
Langrenn; 

a) Terminlisten er lagt ut på nett.  TD-oppsettet vil bli gjort i god tid før 
første renn. Rennene bør ha reservearena. 

b) Spørreskjema er sendt til de som var med på samlingen i Torsby. 
c) Det har blitt tatt et initiativ for oppfølging av fluorforbudet i forbindelse 

med Snø cup.   
d) Det er samling på Beito 29.11-01.12. 
e) Neste LK-møte blir i januar. 
f) LK ønsker et bedre samarbeid med Team Craft. 
g) Premieringen på kretsrenn er en diskusjon i LK. 
h) Sesongåpning på Gålå helgen 23-24.11. 
i) Det jobbes med å få på plass et TD-kurs før sesongen.   
j) LK vil ikke være med å finansiere et fellesopplegg i Kjerringsåsen.  Det 

kan være aktuelt å ta en liten påmeldingsavgift. 
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03 Gjennomgang økonomi og status budsjett komiteer for 2020 
Forslag til budsjett 2020 ble gjennomgått.   Budsjettet til langrenn manglet.  Pga. 
at det er noen inntekter som er usikre vil budsjettet bli behandlet på nytt på 
styremøte i januar. 

Thor  

04 Status påmelding til skitinget  
Det ble diskutert hvem som skal på skitinget i Ålesund 2020.   
 
Vedtak: Rebecka, Anne, John Egil og Tore blir tingdelegater.   
 
Bestilling av flybilletter til tingdelegatene og de som skal på fagmøtene gjøres 
før jul. 

  

05 Organisasjonsprosessen NSF – høring (frist 06.01.20) 
Det er satt i gang en organisasjonsprosess med mål om å utvikle Norges 
Skiforbund til en effektiv og bærekraftig organisasjon.  Et forslag fra 
organisasjonsutvalget er sendt ut på høring.   Kretsene har frist til 06.01.20 med 
å svare. 
Det ønskes tilbakemelding på følgende punkter: 
1. Skistyret reduseres fra 14 til 7 personer, og sammensettes etter 

uavhengighetsprinsippet.  
2. Etablering av entydig ansvars- og myndighetsfordeling mellom skistyre, 

skipresident, grenkomiteer og generalsekretær etter prinsippet «myndighet 
følger ansvar»   

3. Generalsekretær skal ha en myndighet som tilsvarer rollens ansvar.   
4. Grenkomitéene oppnevnes av skistyret, etter innstilling fra fagmøtet - 

grenenes og grenkomiteenes ansvar og myndighet tydeliggjøres 
5. Kretsene må styrkes som bindeleddet mellom klubb og forbund?   
6. Finansieringsprinsippene forenkles og forbedres for å stimulere til tillit og 

økonomisk vekst.  Kontroll på all økonomi. 
 
Vedtak:  Kretsstyret støtter hovedtrekkene i utvalgets forslag. Et mindre 
uavhengig styret vil være mer effektiv og strategisk. Et styre uten grenene 
krever at det opprettes et nytt utvalg der grenkomiteledere og skipresidenten 
(og evt. GS) møtes for å diskutere det sportslige. Hvordan kretsene skal styrkes 
som bindeledd mellom klubb og forbund må klargjøres. Tore og Thor sørger 
for at et høringssvar blir sendt innen fristen 06.01.20. 
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06 Handlingsplan. SUM – Skiforbundets utviklingsmodell.  
Utsettes til neste styremøte 

  

07 Status sponsorarbeidet 

Håvard har hatt møte med Bilbutikk1.   De er interessert i en sponsoravtale med 

ØSK.   Håvard og Tore skal ha et nytt møte med Bilbutikk 1 i uke 49.   

Tore  

08 Eventuelt 
Ingen saker 

 
 

 

 
 
Neste møte: 
Styremøte 15.01.20 (Askim) 
 


